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Verzoek tot inlichtingen   (termijn 10 dagen beantwoording)

Artikel 55 Reglement van orde voor vergaderingen
en andere werkzaamheden van de Raad

Zaaknummer:  58766-2023 

Verzoek aan ☒ het college van burgemeester en wethouders ☒ de burgemeester

Onderwerp: AZC in het Van der Valk-hotel
Aangaande de plannen om het Van der Valk-hotel in Uden om te bouwen tot een AZC voor 300 
asielzoekers verzoekt Forum voor Democratie om de volgende inlichtingen:

1. Forum voor Democratie wil een afschrift ontvangen van álle communicatie die er is omtrent de 
opdracht die er volgens het college is om asielzoekers op te vangen in de gemeente Maashorst. 

2. Forum voor Democratie wil een afschrift ontvangen van álle communicatie die er is omtrent (de 
voorbereiding van) de vestiging van een AZC in het Van der Valk-hotel in Uden.

3. Forum voor Democratie wil een afschrift ontvangen van álle communicatie die er is omtrent andere 
locaties waarvan op enig moment het idee is ontstaan om er een AZC te vestigen.

4. Forum voor Democratie wil inzage in de financieringsstructuur van het AZC, alsmede in de 
vergoedingenstructuur die voor Van der Valk geldt.

De communicatie die Forum voor Democratie wil ontvangen betreft, niet limitatief, gespreksverslagen, 
brieven, e-mails, sms-berichten, appberichten, enzovoorts. Het gaat om alle informatie tussen de 
betrokken partijen COA, Van der Valk en de gemeente Maashorst, maar ook om communicatie met 
politie, brandweer, andere hulporganisaties, de provincie, het Rijk en Rijksdiensten. Dit betreft ook de 
communicatie tussen het COA en Van der Valk, voor zover in het bezit van de gemeente.

5. Tijdens de besloten raadsvergadering van 6 juli 2023 is de raad geïnformeerd over de komst van het 
AZC in het Van der Valk hotel. De burgemeester heeft zich tijdens deze vergadering verstopt achter 
de volgens haar geldende verplichting aan de gemeente Maashorst om asielzoekers te huisvesten. 
Zij gaf aan dat in een raadsinformatiebrief over de migratieopgaven hierop nader zou worden 
ingegaan. In deze raadsinformatiebrief staat echter niet waaruit zou blijken dat er voor de gemeente 
Maashorst een verplichting geldt om asielzoekers op te vangen. Forum voor Democratie wil graag 
alle al dan niet bindende richtlijnen en dergelijke ontvangen waaruit zou blijken dat de gemeente 
Maashorst verplicht is om asielzoekers op te vangen. Tevens wil Forum voor Democratie inzicht 
krijgen in de sancties en eventuele andere maatregelen indien de gemeente Maashorst deze 
taakstelling niet nakomt.

Ondertekening:
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Datum indiening : 28-7-2023

Fractie : Forum voor Democratie

Naam indiener : Janco Bethlehem

Einddatum : 7-8-2023

Id. Nr. Ibabs : 60
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Reactie op verzoek tot inlichtingen
Artikel 55 Reglement van orde voor de vergaderingen
en andere werkzaamheden van de Raad

Antwoord door: ☒ college van burgemeester en wethouders  ☒ burgemeester

Datum: 7-8-2023

Onderdeel verzoek:
Onderdelen 1 tot en met 5 van het verzoek.

Reactie:
Uw verzoek is gebaseerd op het Reglement van Orde voor vergaderingen en ander andere 
werkzaamheden van de raad van de gemeente Maashorst 2022. Conform artikel 55 van dit reglement 
geldt een termijn van 10 dagen om antwoord te geven op uw verzoek om inlichtingen. 
Dat is ons helaas niet helemaal gelukt.  Daarvoor onze verontschuldigingen.  
Tegelijk ligt de aanleiding in de (iets) te late beantwoording ook in de complexiteit van uw vragen, wij  gaan 
hieronder daar nader op in. 

De punten  1 tot en met 5 van uw verzoek, gaan over het toezenden van informatie.  We kunnen 
eenvoudig weg niet binnen de in het reglement gestelde termijn deze informatie, voor zover wij daarover 
beschikken, verzamelen. 
Daarnaast verzoekt u informatie aan ons, onder punt 4 en punt 5 van het verzoek, welke informatie   deels 
niet onder onze verantwoordelijkheid valt, maar berust onder de Staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid.  Dit betreft de vergoedingenstructuur AZC en vergoedingenstructuur voor Hotel van der Valk, 
richtlijnen, taakstellingen en sancties. Dit is landelijk beleid. Deze vragen kunnen wij dan ook niet 
beantwoorden. Deze vragen zouden wel gesteld kunnen worden aan de Staatssecretaris of het 
Ministerie.  Het is aan u of u dat wenst te doen.

Naast uw verzoek zoals hier boven bedoeld, heeft u ook een verzoek om informatie gedaan in het kader 
van de Wet open overheid ( hierna Woo). Op 1 augustus jl. hebben wij u een reactie op dit verzoek 
gezonden. Wij zullen uw verzoek tot inlichtingen, als ook het verzoek op basis van de Woo, op gelijke wijze 
afdoen.

Tot slot: 
Uw verzoek bevat verder geen vragen die we met een concreet door ons te geven antwoord kunnen 
afdoen. Wel willen we een opmerking maken over uw formulering "dat de burgemeester zich verstopt 
achter de volgens haar geldende verplichting om asielzoekers te huisvesten".  Het door u geschetste beeld 
herkennen wij niet.  In de raadsinformatiebrief waar u op duidt, is uitleg gegeven over de afspraken die 
regionaal en lokaal gelden.  Die verantwoordelijkheid is leidend geweest voor het college, waar de 
burgemeester deel van uitmaakt, om onder (nog nader in te vullen) voorwaarden, welwillend te staan ten 
opzichte van het verzoek van het COA om een opvang voor asielzoekers te vestigen in het Hotel Van der 
Valk Uden-Veghel (30 juni jl. en 4 juli jl.). Het initiatief  om het hotel ter beschikking te stellen, lag volledig 
bij Van der Valk. Door het Rijk is de oproep gedaan aan ondernemers, vastgoedeigenaren en anderszins 
om, indien zij beschikken over panden die geschikt zijn voor de opvang van mensen, dit te melden bij het 
COA.  Dat is in dit geval dan ook zo gegaan.  
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Wij zullen uw beide verzoeken zo snel mogelijk afhandelen, maar zoals gezegd, het kost nog enige tijd.

Wij vertrouwen er op u voor nu voldoende te hebben geïnformeerd. 


